



English – Info Text:

High Voltage Rock 'n' Roll – Thundermother from Stockholm are the breathing and living embodiment of rock 'n' roll. Founded in 2009 by guitar-heroine Filippa Nässil, the band started to rise steeply on the international stage after singer extraordinaire, Guernica Mancini, joined two years ago. With her blues-soaked voice that has invited comparison to several classic queens of rock music, these Swedish ladies have hit the jackpot. Driven by the hard-hitting pounding of drummer Emlee Johansson, these heavy rocking girls are sticking it to anyone claiming that rock 'n' roll is a male domain. Touring relentlessly and with three albums under their belt, Thundermother are now getting ready to conquer the world!

Deutsch – Info Text:

High Voltage Rock 'n' Roll – Thundermother aus Stockholm leben und atmen den Rock 'n' Roll. Gitarren-Göttin Filippa Nässil gründete die Band im Jahr 2009. Nachdem Ausnahmesängerin Guernica Mancini vor zwei Jahren zu der Truppe stieß, begann ein steiler internationaler Aufstieg. Ihre Blues-getränkte Stimme lädt zu Vergleichen mit diversen Königinnen des Classic Rock ein – mit dieser Frontfrau haben die Schwedinnen den Jackpot geknackt. Angetrieben vom harten Anschlag ihrer Trommelfrau Emlee Johansson, zeigen die Damen allen jenen Herren, die Rock 'n' Roll für eine exklusive Männerdomäne halten, den Finger. Mit drei Scheiben im Gepäck und ständig auf Tour sind Thundermother jetzt bereit für den nächsten großen Wurf!